SWEET AND SUITE X'MAS SURPRISE

甜蜜套房聖誕派對驚喜

Are you looking for a stylish place for your Christmas party with your friends or loved ones? Our selected suites feature party décor, festive setting and festive canapés and drinks.

大家想同摯友們在今個聖誕節中過一個時尚塵登的節日派對。香港金域假日酒店的特色套房配備了節慶裝潢、用品及 無限量供應的派對小吃及飲品,讓您今個佳節必定更加美滿」

Bubbly & Suite Indulgence 歡談酒聚套房派對 (4 persons 人用)

Prices from 價錢由 HK\$6.388 起

Period: 1 - 31 Dec

4 hours free-flow of 5 selected canapés and beverages (Moët & Chandon Champagne for 2 hours only)

+HK\$300 per person per hour for extra free-flow of Moët & Chandon

Enjou 30% discount on Festive Canapés Menu

Last call for food and beverages at midnight Additional quest for \$600 per person; maximum 10 persons

2 over-night guests are allowed

Additional over-night quest for \$450, maximum 4 persons

7 days advance booking is required and subject to availability

Subject to 10% service charge

日期: 12月1日至31日

4小時無限量供應5款自選派對小吃及飲料 (法國酩悅香檔只有2小時無限量供應)

每人加HK\$300可額外享用一小時無限量法國酩悅香檳添飲

7折享用節日派對小吃餐牌

餐飲服務提供至最遲凌晨12點

額外客人須另收每位HK\$600;最多為合共10人

免費一晚二人住宿

額外留宿客人須另收每位HK\$450;最多為合共4人

須提早7日前預訂並視乎酒店供應情況而定

須另收加一服務費



Checkout the QR code for more details 按以下二維碼了解 更多詳情

X'mas Celebration for Two 小確幸房間派對 (2 persons 人用)

Prices from 價錢由 HK\$1.888 起

Period: 1 - 27 Dec

Latest check-out time: 15:00

Complimentary In-room Breakfast for two

Welcome drink at Hari's Bar

Enjoy 30% discount on dinner buffet at Bistro on the Mile

7 days advance booking is required and subject to availability

Subject to 10% service charge

日期: 12月1日至27日

最遲退房時間為: 15:00 免費二人住房房間早餐

免費獲贈夏利吧特調迎賓飲品

7折享用 Bistro on the Mile 咖啡廳自助晚餐

須提早7日前預訂並視平酒店供應情況而定

須另收加一服務費



Checkout the OR code for more details 按以下二維碼了解 更多詳情

For reservation and further information, please contact our reservation team. 如欲查詢詳情或預訂,歡迎與訂房部的服務團隊聯絡 Phone 電話: 2369 1001 Email 電郵: reserv@goldenmile.com